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 Programma Sport en Cultuur  

61 Is er een verschil tussen bedrijfsresultaat en 
exploitatieresultaat? Zo ja wat is dat verschil?  

Er is geen verschil tussen het bedrijfsresultaat en het exploitatie resultaat van het 
Sportcentrum. 

62 Waarschijnlijk wordt met Sportcentrum de Duranhal bedoeld. 
Klopt dat? Waarom wordt alleen voor de Duranhal het aantal 
bezoekers gemeld en niet ook voor bijvoorbeeld de 
Bernhardhal?  

Met het Sportcentrum wordt het Duran Sportcentrum bedoeld. Een groot deel van de 
bezoekers van het Duran Sportcentrum gaan langs de kassa en de kassamedewerker 
en wordt als bezoeker geregistreerd. Bij de Sporthal Diemen en de andere 
sportlocaties is geen kassa (medewerker) en wordt het aantal bezoekers niet 
geregistreerd. Wel wordt het aantal uren gebruik van de accommodaties vastgelegd 
via het verhuursysteem. 

63 Waarom betalen niet Diemense gebruikers van gemeente-
lijke accommodaties evenmin een kostendekkend tarief? 

Wanneer niet Diemense gebruikers een kostendekkend tarief zouden moeten betalen, 
zou het tarief onbetaalbaar worden. 

 Programma Leefomgeving en milieu  

76 Noot onderaan: 8 *De tevredenheid is wel bekend. Deze is 
opgenomen in "Waarstaatjegemeente.nl". Deze is niet gelijk 
aan de indicator zoals benoemd. Vraag: wat is de 
tevredenheid in "Waarstaatjegemeente.nl" dan concreet en 
waarom hier niet genoemd? 

De uitkomsten van de Burgerpeiling Waar Staat je Gemeente 2015, is in juni 2015 ter 
informatie aan de raad toegestuurd, zie iBabs onder stukken informatie van het 
college d.d. 14 juni 2015 onder punt 4.1 en 4.2, zie ook bijgaande documenten. 
De indicatoren zoals opgenomen in de gemeentelijke begroting betreffen een 
“waarderingscijfer”, terwijl Waarstaatjegemeente werkt met percentages (%), vandaar 
er dus geen concreet cijfer bekend en aangegeven is. 

79 3.4 - Waarderingscijfer burgers over de wijze van 
afvalinzameling. Waarom werd voor 2015 begroting met “7” 
de lat zo laag gelegd bij een realisatie voor 2014 van “7,5”? 
Idem als bij vorige vraag. Waarom wordt hier niet het 
resultaat gegeven voor 2015 gegeven uit 
"Waarstaatjegemeente.nl"? 

Al enige jaren wordt een “7” als waarderingscijfer begroot. Tevreden kunnen we zijn 
als bij de realisatie (in dit geval over 2014) een hogere waardering is gegeven. 
Ook hier geldt dat de indicator zoals opgenomen in de gemeentelijke begroting een 
“waarderingscijfer” betreft, terwijl Waarstaatjegemeente werkt met percentages (%), 
vandaar er dus geen concreet cijfer bekend en aangegeven is. Zie voor 
afvalinzameling wel het beschikbare bovengenoemd  rapportage van 
Waarstaatjegemeente, onder 4.4 aanvullende vragen blz 43, gemeten % tevredenheid 
m.b.t. afvalinzameling. 

 Programma Ruimtelijke ontwikkeling  

84 De woningmarkt lijkt voorzichtig weer uit het dal te komen, 
maar er is zeker geen sprake van een stabiele positieve 
ontwikkeling?! Uit welke informatie blijkt dat er geen sprake is 
van een stabiele positieve ontwikkeling? Uit de media lijkt het 
beeld naar voren te komen dat de woningmarkt juist heel erg 
aantrekt, zeker in de regio Amsterdam. 

Met stabiele positieve ontwikkeling bedoelen we dat we op basis van de afgelopen 
ervaringen in de regio en in Diemen, een goede indicatie kunnen geven van de 
verdere ontwikkeling van de woningmarkt in de komende jaren, (ook voor wat betreft 
de diverse woningbouwtypes). Dat is nog niet het geval. Er is sprake van een 
zodanige explosieve groei van de vraag naar woningen in onze regio, dat binnen (nu 
nog) de Stadsregio gesproken wordt over de “Versnellingsopgave Woningproductie”. 
Wat dit betekent voor de woningvraag in Diemen kunnen we dus nog niet meerjarig 
voorspellen. In de tussentijd is de vraag zodanig dat de productie (in Holland Park en 
Plantage de Sniep) zeer voortvarend gaat. 

 


